To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL—EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD Date: 22—12—2020 09:58:14 AM The Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإقبال للاستثمار التاريخ: 22–12–2020 AM 09:58:14
of AL—EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD was held on 13:00 On 21–12–2020 at through visual and electronic means of communicati. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 100%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الإقبال للاستثمار بتاريخ 21–12–2020 الساعة13:00 اجتماعا غير عادي وذلك في بخاصية الاتصال المرئي والمسموع وبنسبة حضور 100 %.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
1– Reduce the number of board seats to be three members instead of nine members 2– Amending article (5) of the memorandum and article (32/1) of the articles of association in relation to amending the number of board seats in accordance with item 1 above 3– To elect a new Board of Directors represented by three members from the shareholder (United Brands of Shisha Bidco Limited) for a period of four years	-1 تخفيض عدد أعضاء مجلس الإدارة ليصبح ثلاث أعضاء بدلاًمن تسعة أعضاء -2تعديل المادة (5) من عقد التأسيس والمادة (1/32) من النظام الأساسي للشركة بما يتصل بالتعديل الجاري على عدد أعضاء مجلس الإدارة وفقاً للبند رقم 1 -3انتخاب مجليس إدارة جديد مكون من المساهم شركة يونايتد براندز اوف شيشا بدكو لمتد ممثلا بثلاثة اعضاء ولمدة أربع سنوات